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Forord 

Statens vegvesens pensjonistforening i Nord -Trøndelag er 30 år 30.11.2024. I den anledning har 

styret i foreningen bestemt at det skal skrives et jubileumsskrift.  

Til 10 års jubileet hadde Knut Andersen skrevet en jubileumsberetning, og til 20 årsjubileet var det Per 

Kristian Langeng og Hjørdis Storstad som fikk oppgaven og skrive en ny beretning.  

I denne dette skriftet for 30 års jubileet har vi i all hovedsak valgt å fokusere på perioden 2014 til 

2024. Dersom medlemmene ønsker flere detaljer fra perioden 1994 til 2014 er det fullt mulig å gå 

tilbake å lese beretningene fra jubileene i 2004 og 2014. (se internett: https://vegpensjonistene.no/) 

 

 

Steinkjer den: 27.11.2024 

 

 Odd Kåre Myren    Asbjørn Rune Moe. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Lederen har ordet  

 

Da foreningen vår ble stiftet i 1994 var vi det sjuende fylket som fikk sin pensjonistforening. 

Da Statens vegvesens pensjonistforbund ble stiftet i 1998 var Nord-Trøndelag en av 

initiativtakerne. 

Foreningen spiller en viktig rolle i å videreføre det fellesskapet som etableres gjennom et 

langt arbeidsliv, også etter at en forlater arbeidsplassen. Mange har forlatt vegvesenet før de er 

blitt pensjonister gjennom flere omorganiseringer opp gjennom tida. Størst frafall var det i 

forbindelse med at vegarbeidsdrifta ble overført til Mesta. I senere tid ble mange overført til 

fylkeskommunen. Men vi ser at flere søker tilbake til gamle kolleger og melder seg inn i vår 

pensjonistforening. 

Foreningen har vært aktiv fra starten av og lagt til rette for felles aktiviteter for medlemmene. 

Medlemsmøter med ulike tema og turer både i inn- og utland har vært hovedtilbudet. I den 

senere tid har det blitt mindre med medlemsmøter, men turer har det vært hvert år bortsett fra 

under pandemien. Det tilbudet som i senere tid har samlet flest deltakere er grilldagen på 

Skjelvågen, som ble arrangert for sjuende gang i år. 

Medlemstallet har variert fra 180 på det meste til 110 i dag. Vi mistet en del medlemmer da 

vårt kollektive medlemskap i Pensjonistforbundet ble avsluttet i 2023? Vår medlemsmasse 

begynner å ha en høy snittalder og rekrutteringsmassen har blitt gradvis mindre etter som 

antall ansatte i etaten synker. Men med attraktive tilbud og aktivt rekrutteringsarbeid mener vi 

foreningen har mange gode år foran seg. Men det krever også engasjement fra alle 

medlemmene og at den enkelte tar sin tørn og stiller opp når de blir spurt om å ta et tillitsverv. 

Styret har alltid hatt god støtte og hjelp fra etaten med praktiske ting og leie av møterom. Vi 

har en egen samarbeidsavtale med vegkontoret som regulerer dette og som revideres hvert år. 

Jeg vil rette en stor takk til de medarbeiderne som har hjulpet oss opp gjennom tiden og som 

nå er organisert under Kontoradministrasjon Steinkjer. 

Til slutt vil jeg ønske Statens vegvesens pensjonistforening i Nord-Trøndelag til lykke med 

jubileet og som arena for en attraktiv møteplass for vegpensjonister i mange år. 

 

Asbjørn Moe



  

 Årsmøtene etter 2014  

   

Årsmøtene i SVP Nord-Trøndelag holdes hvert år innen mars måned i kantina på vegkontoret i 

Steinkjer.  

Medlemsoppmøtet er bra og varme karbonader er fortsatt like populært i starten av møtet. I 

tillegg til de ordinære årsmøtesakene har det vært tatt opp saker av spesiell interesse for 

vegpensjonistene:  

  

2014: Distriktssjef Olav Kåre Fuglem orienterte om «ståa» i Vegvesenet. Det er store 

 investeringer i Nord-Trøndelag dette året; E6 gjennom Steinkjer og Namdals-prosjektet.  

  

2015: Ny leder blir Ottar Egil Heia 

  

2016: Årsmøtet var på Quality Grand Hotel. Ny leder blir Odd Arvid Haugtrø. 

Distriktsvegkontoret orienterte om Handlingsprogrammet for 2016. Musikk og sang ved Odd 

Kåre Myren. 

  

2017: Arild Hamrum-Norheim Distriktsvegkontoret orienterte om Fv17, Aktiviteter i 2018 og 

sammenslåing med Sør-Trøndelag. 

  

2018: Bernt Arne Hellberg orienterte om forslaget til ny E6 mellom Åsen og Mære. 

          

2019: Leder i forbundet Kjell Bjørvig, orienterte fra landsstyret og gikk gjennom de oppgavene 

som blir prioritert.      

                                                

2020: Pensjonerte medlemmer av Vegsjefenes Slavekor framførte tre klassikere fra sin glanstid. 

  

2021: Ikke avholdt årsmøte pga. covid.  

  

2022: Besøk av leder i Sør-Trøndelag Harald Storflor. Ikke noen spesielle innslag utover vanlige 

årsmøtesaker.  

  

2023: Etter årsmøtet fikk vi et langt og veldig interessant innlegg av Harald Olimb Norman 

fra Pensjonistforbundet.  

Harald Storflor takket for invitasjonen til møtet og lanserte noen ideer om videre 

engasjement i pensjonistforeningene. 

  

2024: Joar Northug orienterte om utredninger for videre oppgradering av vegnettet.  Han fortalte 

også om videre arbeid med E6 nord for Grong, og om status for arbeidet med E14.  



 

 

 

 

Noen av deltagerne på grilldag Skjelvågen 5.7.2023 

 

 

 

Vårt faste husorkester Gunn Jorun Hjelde, Synnøve Lien, Tore Bjerkan og Odd Kåre Myren. 

4.7.2024. 
 



Møter, grilldag, julebord og kurs etter 2014.  
 

  

   Antall 

deltakere 

Mai 2014 Medlemsmøte Heia Gjestegård i Grong. Øivind Stenvik 

snakket om kvalitet i eldreomsorgen.  

 

37 

Sept. 2014 Medlemsmøte Stiklestad Nasjonale Kultursenter. Foredrag av 

Magne Steiner Malmo. 

 

25 

Nov. 2014 Jubileumsfest Gildevangen i Ogndal.  52 

Jan. 2015 Regionmøte  Regionmøte i Trondheim  

Mai 2015 Trafikkopplæring 
65+ 

På vegkontoret 23 

Nov. 2016 Julebord  Verdal hotell 50 

Jan. 2017 Trafikkopplæring 
65+ 

Terje Hafell var kursleder  18 

Feb. 2017 Regionmøte Regionmøte i Molde   

Sept. 2017 Omvisning på 

nye vegkontoret 

Leif Røkke og Rune Gausen   29 

Aug. 2017 Grilldag Forslag om tur til Østersund fikk for lite 

påmelding. Turen ble erstattet med grilldag i 

Skjelvågen på Sandvollan 

 

 

49 

Nov. 2017 Datakurs  Datakurs på vegkontoret med Kjell 

Haltbrekken som kursleder.  

 

20 

Nov.2017 Julebord Verdal hotell 62 

April 2018 Fellesmøte med 

Sør-Trøndelag  

Møte og sosialt treff ble holdt på Hjelseng gård 

i Stjørdal. Totalt 40 deltakere 

 

20 

Mars 2018 Regionmøte Regionmøte i Trondheim  

01.08.2018 Grilldag   Grilldag i Skjelvågen. 43 

Nov 2018 Datakurs  Kursleder Kjell Haltbrekken. 16 

Nov 2018 Julebord Verdal hotell.  41 
April 2019 Regionmøte Regionmøte og møte med ledelsen i Regionen 

på vegkontoret i Trondheim 

 

Aug 2019 Grilldag Grilldag i Skjelvågen.  35 

Sept. 2019 Medlemsmøte  Medlemsmøte på vegkontoret med Erik 

Nordstrøm fra Forbundet og Torodd Østerås, 

seksjonsleder TK som innledere.  

 

 

32 

Nov.2019 Julebord Grand Hotel 49 

Aug. 2020  Grilldag  Grilldag i Skjelvågen.  53 

Juli 2021 Grilldag Grilldag i Skjelvågen.  50 

Nov. 2021

  

Datakurs Kursleder Kjell Haltbrekken. 13 

Nov.2021 Julebord Bakern Steinkjer 44 

Nov.2022 Julebord Bakern Steinkjer 44 

Juli 2023 Grilldag Grilldag i Skjelvågen.  60 

Nov. 2023 Julebord Bakern Steinkjer 31 

01.07.2024

  

Grilldag Grilldag i Skjelvågen. 40 



Turer etter 2014  
  

En viktig del av foreningens arbeid har vært å legge til rette for felles turer for medlemmer 

med sine ektefeller/samboere. Turene har vært varierte og interessante og er et viktig felles 

sosialt tiltak.  

Turene har vært følgende i perioden 2015 til og med 2024: 

   

Dato      

  

 Turmål        Antall 

deltakere  

02.06.2015 Fylkesveg 17 Asphaugen - Bangsund     28 

30.08.2015 P- Torsa 49 

06.06 – 07.06 2016 Hitra -Frøya, Dolmsundet bru m.m. 29 

28.08.2016 P- Torsa       9 

28.09.2016 Omvisning Kimen Stjørdal      25 

08.07.2017 Revyfestival på Høylandet 23 

11.06 – 13.06 2018 Hattfjelldal, Mosjøen, Dønna og Herøy 37 

20.09.2018 Tur/befaring på anlegget Fv17 Dyrstad - Sprova 37 

24.06 -26.06 2019 Maihaugen, Brumunddal, Prøysenhuset, Skiblander 22 

19.11.2019 Anlegget Fv 17 Dyrstad – Sprova - Malm 41 

2020 Ingen tur (covid19)  

30.08 – 01.09 2021 Råkvåg – Bjugn – Brekstad – Stokkøya – Malm  39 

29.08 – 30.08 2022 Leka – Foldereid – Fiskumfoss – Langnesberga  24 

30.08 – 31.09 2023 E6 Kvithammer – Radio- og TV-museet Selbu  27 

08.09 – 10.08 2024 Fellestur med Sør - Trøndelag til Savalen  9 + 17 

   

For de turer hvor vi har oversikt over har det deltatt 350.   

Turene har vært organisert av en egen turkomite, hovedsakelig bestående av styrets 

varamedlemmer. Foreninga har i større og mindre grad vært med på økonomisk støtte til alle 

turene.  
 

 
 
Norsk Radio-museum Selbu. 31.8.2023 



 
 
Tur til Hitra-Frøya/Dolmsundbrua 7.6.2016 

 

 
 
Tur til Hattfjelldal, Mosjøen, Dønna og Herøy. Dønna kirke 12.6.2018 

 

 

 
 

Noen av deltagerne fra turen til Leka. 29.8.2022. 



 

 

Økonomi etter 2014  
  

Ved årsskiftet 2013/14 var beholdningen på kr 154.115,-, mens den ved årsskiftet 2024 var på 
kr.51.918,-. Dette har vært en villet handling fra styret og vedtatt i årsbudsjettene. Vi ser 
ingen grunn til å sitte med en stor beholdning og har brukt foreningas penger på medlemmene 
i form av støtte til turer, grilldag og julebord.  
  

Inntektskildene er kontingent fra medlemmene, tilskudd fra forbundet og fra Region Midt før 
den ble oppløst i 2020 og momskompensasjon. Kontingenten i 2014 var kr. 100 Den økte til 
kr. 150 i 2018 og til kr. 200,- i 2022. 
 
Nytt fra 2023 er Grasrotandelen fra Norsk Tipping. Hittil i 2024 har 6 givere(spillere) bidratt 
med ca. kr. 2000. Så her er det et potensiale til flere kroner i kassen.  
2014 var det siste året foreninga deltok på dugnad.  Det var sykkeltelling i Steinkjer og 
Stjørdal som til sammen ga en inntekt på kr. 22500,-.  
  

På utgiftssiden er de dominerende postene utgifter ved medlems- og styremøter og 
subsidiering av turer, grilldag og julebord. 
 
 

Annen møtevirksomhet etter 2014 

Kaffemøter er blitt holdt lokalt den første tirdagen i måneden i Stjørdal, Verdal, Steinkjer. På 

Namsos er det ikke lenger noen aktivitet. På disse møtene er det registrert følgende oppmøte: 

Stjørdal 4 til 6 stykker, Verdal 4 til 6 stykker, Steinkjer 4 til 15 stykker  

Foreninga har deltatt på alle landsmøtene i Statens vegvesens Pensjonistforbund. Odd Arvid 

Haugtrø har vært styremedlem i forbundet i perioden 2018 – 2023. 

  

Regionmøtene mellom Møre og Romsdal, Sør-Trøndelag og Nord-Trøndelag ble avsluttet 

etter omorganiseringen i 2020. Våren 2024 arrangerte vårt Forbund et samrådsmøte i 

Trondheim der styremedlemmer fra de tre fylkene deltok. Stort sett alle styremøtene og 

årsmøtene blir holdt på vegkontoret. Samarbeidet med og servicen fra HR-avdelinga har i 

hele perioden vært helt utmerket. 
 

 

Medlemstilgang etter 2014  

 

Det kollektivt medlemskap i Pensjonistforbundet opphørte i 2022. Det medførte at vi ikke 

får tilsendt bladet Pensjonisten og vi har fått flere utmeldinger som skyldes dette forholdet. 

I dag har vi 75 medlemmer i gruppe 1 (de som avsluttet arbeidslivet i vegvesenet) og 35 i 

gruppe 2 (tidligere vegvesenansatte som pensjonerte seg fra annen arbeidsgiver og 

ektefeller/samboere) totalt 110 medlemmer. De aller fleste nye medlemmer kommer i 

dag fra Steinkjer og omegn. 
 

 

 



 

 

 

 

Ledere 1994 - 2024 

 

 

1995 – 1998   Knut Andersen 

 

1999 – 2003  Gunnar Damås 

 

2004 – 2005  Audun Jermstad 

 

2006 – 2008   Arnold Rygg 

 

2009 – 2010  Trygve Isaksen 

 

2011 – 2014  Ranveig Nordgård 

 

2015 – 2016  Ottar Egil Heia 

 

2916 – 2022  Odd Arvid Haugtrø 

 

2022 – 2024  Asbjørn Rune Moe 

  

                                



 

Tillitsverv 2014  - 2024 

År 2014 2015 2016 2017 2018 2019 

Leder  Ranveig Nordgård Ottar Egil Heia Odd Arvid Haugtrø Odd Arvid 

Haugtrø 

Odd Arvid Haugtrø Odd Arvid Haugtrø 

Nestleder Willy O. Skjelvan Arnljot Holder Arnljot Holder Asbjørn Moe Asbjørn Moe Asbjørn Moe 

Sekretær Willy Petersen Willy Petersen Johannes Heir Johannes Heir Odd Kåre Myren Odd Kåre Myren 

Kasserer Svein Hovland Svein Hovland Torbjørn Holstad Torbjørn Holstad Torbjørn Holstad Torbjørn Holstad 

Styremedlem Torbjørn Gartland  Torbjørn Gartland Torbjørn Gartland Torbjørn Gartland Torbjørn Gartland Dieter Manka 

Styremedlem Bjørn Oldren Johannes Heir     

Varamedlem Jorunn Fines Odd Arvid Haugtrø Asbjørn Rune Moe Odd Kåre Myren Tor Bjørgvik Tor Bjørgvik 

Varamedlem Torild Storflor  Ole Strugstad Ole Strugstad Ole Strugstad Ole Strugstad 

Revisor Trond Økvik Turid Holte Turid Holte Turid Holte Turid Holte Turid Holte 

Vararevisor Turid Holte Trond Økvik Trond Økvik Trond Økvik Trond Økvik Trond Økvik 

Valgkomite Ingvald Øyahals Svere Finstad  Pål Sætrum Bjørn Sundfær Harald Fossan Johannes Hildrum 

Valgkomite Svere Finstad  Pål Sætrum Bjørn Sundfær Harald Fossan Johannes Hildrum Harald Paulsen 

Valgkomite Pål Sætrum Bjørn Sundfær Harald Fossan Johannes Hildrum Harald Paulsen Kjell Haltbrekken 

Varamedlem Kirsten Kolbu  Johannes Hildrum Sverre Finstad Kjell Haltbrekken Magne Joar Vanvik 

 

År 2020 2021 2022 2023 2024 

Leder  Odd Arvid 

Haugtrø 

Odd Arvid Haugtrø Odd Arvid Haugtrø Asbjørn Rune Moe Asbjørn Rune Moe 

Nestleder Asbjørn Moe Asbjørn Moe Asbjørn Moe Arild Hamrum Norheim Arild Hamrum Norheim 

Sekretær Odd Kåre Myren Odd Kåre Myren Odd Kåre Myren Odd Kåre Myren Odd Kåre Myren 

Kasserer Torbjørn Holstad Torbjørn Holstad Torbjørn Holstad Torbjørn Holstad Kjell Haltbrekken 

Styremedlem Dieter Manka Dieter Manka Dieter Manka Dieter Manka Dieter Manka 

Varamedlem Tor Bjørgvik Ruht Anne Harbækvold Ruht Anne Harbækvold Ruht Anne Harbækvold Ruht Anne Harbækvold 

Varamedlem Ole Strugstad Jan Arild Elstad Jan Arild Elstad Jan Arild Elstad Jan Arild Elstad 

Revisor Turid Holte Synnøve Marken Synnøve Marken Synnøve Marken Synnøve Marken 

Vararevisor Trond Økvik Trond Økvik Trond Økvik Trond Økvik Trond Økvik 

Valgkomite Harald Paulsen Kjell Haltbrekken Olav Olsen Ola Rostad Gunhild Lillemark 

Valgkomite Kjell Haltbrekken Olav Olsen Ola Rostad Gunhild Lillemark Birgit Musum 

Valgkomite Magne Joar 

Vanvik 

Ola Rostad Gunhild Lillemark Birgit Musum Harald Fossan 

Varamedlem Olav Olsen Gunhild Lillemark Vigdis Valen Harald Fossan Bjørn Oldren 



Oppsummering fra 1994 - 2014 

 

Først i 1990-årene var det ved flere anledninger tale om å etablere en forening for etatens 

pensjonister, men det skjedde lite og intet før overingeniør Arnold Rygg i 1994 tok et konkret 

initiativ. Han inviterte pensjonistene Rolf Buknotten, Martin Melby og Knut Andersen til et 

møte på vegkontoret den 2. november for å drøfte saken. 

Fra vegkontoret møtte Arnold Rygg, Per Olav Fines og Sverre Finstad. Det ble opplyst at 

vegsjef Ingvar Tøndel var positivt innstilt til en slik forening, og at vegkontoret ville stille til 

disposisjon møterom, skrivehjelp og posttjenester for foreningens korrespondanse. 

Møtet resulterte i et skriv til samtlige vel 300 pensjonister for å lodde interessen for en slik 

forening. Innen kort tid meldte ca. 70 pensjonister seg interessert. 

Et utkast til vedtekter ble lagt fram og diskutert. 

Det ble besluttet å kalle sammen til et konstituerende medlemsmøte onsdag 30. november 

1994. Denne dato er å betrakte som foreningens stiftelsesdato. 

Som interimsstyre ble utpekt de forannevnte tre pensjonister og Liv Bakken. Dette styret 

skulle lede foreningen fram til første ordinære årsmøte i 1995. Vegsjefen møtte og hilste 

foreningen velkommen. 

 

Årsmøter 

 

Årsmøtene videre har i samsvar med vedtektene blitt avholdt i mars måned. Det vanlige 

opplegget har vært møte i vegvesenets kantine med møtestart og en enkel varmlunsj kl. 

13. I tillegg til ordinære årsmøtesaker har det vært tatt opp saker av spesiell interesse for 

vegpensjonistene. 

 

Her kan nevnes orientering om tekniske hjelpemidler, omorganisering av vegvesenet, 

Mesta, utbyggingsprosjekt, orientering fra forbundsstyret, fylkesvegplan, 

forvaltningsreformen 2010, fritidsboligene i fylket, om kurset «Bilfører 65+», 

vegminnedager på Stiklestad,  

 

 

Medlemstilgang 

 

Gunnar Damås som var leder fra 1999 til 2003 gjorde en ekstra innsats for å få med 

medlemmer fra distriktene og i 2004 var medlemstallet steget fra ca. 70 til ca. 190.  

I 2014 var vi ca. 180 medlemmer i foreninga. 

Statens vegvesen er omorganisert flere ganger siden 1994 og både foreningas vedtekter 

og aktiviteter har derfor endret seg noe opp gjennom årene.   

 

Medlemsmøter 

 

I perioden ble det holdt medlemsmøter hver vår og høst. Blant temaene på møtene kan 

nevnes omorganisering av Statens vegvesen, nasjonal transportplan, rettigheter for 

pensjonister, orientering om budsjett og vegprosjekt, førerkortforskrifter, rådgiving og 

utlån av hjelpemidler, kvalitet i eldreomsorgen, arveavgift og skatt, pensjonistreformen 



2010. På møtene var det vanlig med loddsalg. (Kanskje noe vi bør ta opp igjen i den 

videre drifta av foreningen.) 

 

Turer 

 

Helt fra starten av har det vært arrangert 1 til 2 turer i året. Turene har vært varierte og 

interessante og er et viktig felles sosialt tiltak. Turene har både vært i eget fylke, 

nabofylker og til Sverige og Danmark. Den første turen i 1995 gikk til Møre der Krifast, 

dvs. Kristiansunds fastlandsforbindelse, var reisemålet. Lengste turen var i oktober 2003 

da to fulle busser dro med danskeferga til Fredrikshavn. Av andre reisemål kan nevnes 

Steinkjer- og Namsosprosjektet, Kulturdagene på vegmuseet, Sør-Gjæslingan, Fosen, 

Ålesund, Vikna, Jøa, Helgeland, Røros, Østersund, Ytterøya, Rennebumartnan, Lierne, 

teatertur Trondheim,  

Turene har hatt god deltakelse og i perioden 2004-2014 deltok i alt 686 personer på 

turene. 

 

Økonomi 

 

Basis for virksomheten er medlemskontingenten. I starten var den kr. 70,- pr. år. I 1999 

ble den forhøyet til kr. 100,-. I 2018 ble den videre forhøyet til kr. 150,- Foreninga har 

også fått tilskudd fra etaten gjennom velferdsmidler, senere driftstilskudd fra 

Vegdirektoratet via Statens Vegvesens pensjonistforbund og midler fra Region Midt.  

I denne perioden var også dugnadsarbeid for vegvesenet en betydelig inntektskilde. Fra 

2004 til 2014 utgjorde dette ca. kr. 140.000. 

På utgiftssiden har det vært årsmøter, styremøter samt subsidiering av turer og julemøter. 
 
 
Jubileumsfeiringa på 10-årsdagen for Statens vegvesens 
pensjonistforening i Nord- Trøndelag 
 
Jubileumskomiteen besto av Jarle Holan, Rannveig Nordgård, Trond Økvik, Liv Bakken 

og Atle Jørstad. 

 

Feiringen var lagt til Steinkjer kurssenter i tidligere Søndre messe den 30. november 2004 

kl. 15. Leder Audun Jermstad ønsket velkommen. Toastmaster var Jarle Holan. Menyen 

var laksepate, lammestek og ostekake.  

 

Det var hilsen fra regionvegsjef Elisabeth Schjølberg, og taler fra Egil Feby fra SVP-

forbundsstyret og utbyggingssjef Jo Bernt Brønstad. 

 

Etter middagen var det samling i kjellerstuen. Leif Granmo spilte til dans. Oddbjørn 

Hagen fra Levanger fikk stor applaus for et halvtimes innslag. 

 

Kl. 22 var det oppbrudd og 64 tilfredse deltakere takket hverandre for et hyggelig samvær 
 
 



Jubileumsfeiringa på 20-årsdagen for Statens vegvesens 
pensjonistforening i Nord- Trøndelag 

  

En jubileumskomite hadde forberedt jubileumsfeiringa. 

  

Disse var: Ole Strugstad, Johannes Hildrum, Turid Holte, Bjørn Oldren og Torild Storflor.  

Hjørdis Storstad og Per Kristian Langeng hadde ansvaret for å lage jubileumsberetning,  

 

Feiringa var lagt til Gildevangen i Ogndal 30. november 2014 med 52 deltakere. 

Den startet med velkomstdrink kl. 1600. Willy Pettersen ønsket velkommen til jubileumsfeiring 

og under middagen holdt han lederens festtale. Sverre Finstad var kveldens toastmaster. Det 

ble servert tradisjonsmat, Inderøysodd med riktig tilbehør og sviskegrøt til dessert. Måltidet 

ble avsluttet med kaffe avec og kaker.  

 

Fra Statens vegvesens pensjonistforbund møtte Erik Nordstrøm. Han holdt tale og sørget for at 

leder Ranveig Nordgård fikk blomster.  

Distriktssjef i Nord-Trøndelag Magne Steiner Malmo holdt tale og overrakte blomster og 

gavebrev. 

Vegsjefens Slavekor underholdt der også festdeltakerne kunne delta i noe av sangene. 

Arnold Rygg takket for maten. 

Festkomiteen, ansvarlige for jubileumsberetninga og foreningas initiativtaker Arnold Rygg 

fikk ekstra oppmerksomhet i form av konfektesker og blomster.  

Om kvelden var det underholdning av to artikalla fra Inderøy, «Monrad og Konrad» (Paul 

Sagen og Gudmund Staberg) 

Alle fem sangene i sangheftet ble sunget i løpet av kvelden. 

Kveldens musiker var Leif Granmo fra Hegra. Han spilte både til sangene og til ca. 1,5 timer 

dans. 

Festen ble avsluttet ca. kl. 2230. Da gikk bussen tilbake til jernbanestasjonen på Steinkjer. 
 


